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1. Velkomst ved formanden 
 

Formanden bød velkommen og orienterede om 
ansættelsesprocessen af den nye økonomichef. 
Desuden takkede formanden den afgående 
økonomichef for en fremragende indsats. 

2. Referat fra sidste møde 
Det indstilles, at referatet godkendes. 

Godkendt. 

3. Fremlæggelse og godkendelse 
af regnskab 2022 
Bilag: Årsrapport, revisionsprotokol 
samt bestyrelsens tjekliste. 

Årets resultat er på kr. 30.406 som må betegnes 
som tilfredsstillende. 
Indtægterne er generelt højere end i 2021, 
hvilket bl.a. skyldes at kantineregnskabet er 
med for første gang. Desuden har vi haft en del 
Erasmus+ indtægter pga. flere studierejser. 
Tilsvarende har der været flere omkostninger. 
Desuden gennemgik økonomichefen balancen 
og pengestrømsopgørelsen.  
Der var en drøftelse af, hvordan midlerne fra 
den i 2021 opløste fond er blevet regnskabsført. 
Det blev besluttet, at den valgte praksis 
videreføres. 
Revisionsprotokollatet: Der er ingen kritiske 
bemærkninger. Revisor nævnte, at der er en 
verserende tilsynssag (to er blevet afsluttet i 
2022). 
Der var desuden et spørgsmål vedr. årsværk pr. 
elev. Revisor tjekker teksten og tallene og 
udarbejder revideret protokollat, som sendes ud 
til bestyrelsen. 
Bestyrelsens tjekliste: Her er der en enkelt 
bemærkning i forhold til regnskabsinstruksen 
(om den verserende tilsynssag). Her ønskede 
bestyrelsen, at det blev tilføjet, at ledelsen 
iværksætter den nødvendige handling. 
Årsrapporten, herunder revisionsprotokollat og 
bestyrelsens tjekliste blev herefter godkendt af 
bestyrelsen. 
 

 4. Skoleåret 2022/23 – status 
a. Ledelsen 
b. Personalet 
c. Eleverne 

Direktøren:  
Søgetallene i år er meget gode på HHX: 
HHX: 163 (97 sidste år) 
EUD/EUX/GF1: 23 (31 sidste år) 
Vi forventer, at der kommer lidt flere til på GF1.  
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På HHX har vi en kapacitet på 125. Region Nord er 
allerede kontaktet med henblik på at øge 
kapaciteten. 

De to nye uddannelseschefer arbejder med 
struktur, bedre skemalægning og i det hele 
taget med at skabe mere forudsigelighed for 
lærerne. 
Personalet gav udtryk for, at der er stor 
tilfredshed i lærergruppen med de nye 
uddannelseschefers arbejde – det lover godt for 
fremtiden. 
Eleverne: Der har været møde med de øvrige 
elevråd i kommunen. Der har været nogle gode 
drøftelser – bl.a. vil man gerne lave en stor 
fællesfest. 
Idrætsdag er gennemført i februar. Det har 
været en stor succes.  
3.G’erne har skriveperiode (SOP) lige nu, 
1.G’erne har været på besøg hos borgmesteren, 
det var meget interessant.  
3.G’erne / EUX’erne har haft en stor 
erhvervsdag med over 25 deltagende 
virksomheder. 
Eleverne mærker, at den nye ledelse i meget høj 
grad engagerer sig i elevernes trivsel mv. 
 
Et bestyrelsesmedlem oplyste, at Frederikshavn 
Kommune har et initiativ i gang, der handler om 
at bevare kontakten til de unge, der flytter fra 
kommunen, så de unge fastholder kontakten til 
kommunen, og måske flytter tilbage senere. 
 
Der blev spurgt ind til anvendelse af TikTok. 
Ledelsen oplyste, at man har bedt alle om at 
slette TikTok på skolens PC’ere, telefoner mm. 
 
Formanden nævnte, at det er dybt bekymrende, 
at det tilsyneladende bliver mere og mere 
almindeligt at anvende stoffer, og at vi derfor 
generelt bør skærpe vores opmærksomhed på 
dette fremover. 
 

 Evt. 
• Næste møde er 30.5 

Der er her i marts en ny tilsynssag vedrørende 
indgåelse af lærepladsaftaler på GF2 indenfor 
kontor. 

 


